
Bestyrelsesmøde i A/F Sejlet den 8. august 2023
Deltagere: Rasmus, Karin, Kjeld og Sune (referent)

Dagsorden:

1 Opfølgning på punkter fra sidste møde, 3. maj 2023

1A Mulighed for fjernaflæsning af vand- og varmemålere

1B Mulighed for fibernet/bredbånd i Sejlet

1C Årlig kontrol af nødbelysning i kælder

1D Støj ved igangsætning af elevator i nr. 14

1E Rengøring af trækonstruktion ved erhvervslokalet.

2 Nye punkter til dette møde

2A Regnskab, rapportering 2. kvartal 2023

2B Drøftelse af tilbud på trapperengøring ved CR-Vinduespolering

3 Nyt fra beboere

3A Solafskærmning på terrasserne

3C Bestyrelsen har efter

4 Nyt fra E/F og Parkeringslauget

5 Eventuelt

6 Mødekalender



Referat

1 Opfølgning på punkter fra sidste møde, 3. maj 2023
1A Mulighed for fjernaflæsning af vand- og varmemålere
Lejlighedernes vand- og varmemålere er ældre end den anbefalede levetid, hvorfor

bestyrelsen tidligere, med opbakning på generalforsamlingen, har indhentet tilbud på

udskiftning og målerleje hos vores nuværende samarbejdspartner, Techem. Efter

gennemlæsning i bestyrelsen og hos Mogens (nr. 14, 6.TH), besluttede vi at

indhente endnu et tilbud som sammenligningsgrundlag. Forud for mødet havde Kjeld

således indhentet matchende tilbud fra Brunata og sat de to tilbud op i et skema. Det

blev besluttet, at arbejde videre med tilbuddet fra Techem, hvor enkelte uklarheder

og spørgsmål dog skal afklares inden endelig beslutningstagen. Kjeld følger op på

disse spørgsmål. Med udskiftningen af målerne samt tilkøb af online adgang til eget

forbrug, vil ejendommen opfylde lovgivningens krav om hyppigere dokumentation af

aflæsninger.

1B Mulighed for fibernet/bredbånd i Sejlet
Intet nyt til dette punkt. Tom følger op på sagen.

1C Årlig kontrol af nødbelysning i kælder
I lighed med Promenadebyens øvrige punkthuse, har vi besluttet, at bestyrelsen

fremadrettet står for den årlige kontrol af nødbelysning i kælderen - de oplyste

grønne flugtskilte, som der hænger syv af, rundt omkring Sejlet og fire i eller ved

depotrummene. Denne post har vi tidligere betalt i omegnen af 10.000 kr. for, men

som vi vurderer, kan varetages internt. Vi aftalte derfor, at det årlige tjek skal være

på det første bestyrelsesmøde efter sommerferien. På denne måde kan også nye

medlemmer præsenteres for proceduren og metoden. På billedet herunder fremgår

det, hvilke sikringer der skal “tages”. Vi har således foretaget kontrol og tjek d. 8.

august 2023.





1D Støj ved igangsætning af elevator i nr. 14
Beboere i nr. 14 havde bemærket støj/høje lyde i elevatoren, særligt på de øverste

etager. Kone har tilset problemet, som nu skulle være løst. Dette blev løst som en

del af vores serviceaftale.

1E Rengøring af trækonstruktion ved erhvervslokalet.
En beboer har rengjort/renset dele af træværket på den østlige side af

erhvervslokalet. Det er et stort arbejde, som beboer muligvis er indstillet på at

fortsætte på det resterende træværk. Til dette skal lejes stillads eller lift, som

Rasmus vil undersøge prisen på. Karin taler med beboer om forventet tidsforbrug

mv.

2 Nye punkter til dette møde
2A Regnskab, rapportering 2. kvartal 2023
Forud for mødet havde bestyrelsen modtaget regnskab for første halvår af 2023.

Regnskabet viser et underskud på 7.406 kr. mod et budgetteret underskud på 1.642

kr. De væsentlige afvigelser er salttabletter til blødgøringsanlægget (minus ca.

11.000 kr.) og vores elforbrug, der var meget højt i første kvartal (minus ca. 26.000

kr.). Posten til vedligeholdelse viser et overskud på ca. 17.000 kr.

Der sigtes samlet set mod et overskud for regnskabsåret 2023 på den gode side af

50.000 kr.

2B Drøftelse af tilbud på trapperengøring ved CR-Vinduespolering
Sune havde inden mødet modtaget et tilbud på støvsugning og trappevask fra

CR-Vinduespolering. Tilbuddet lød på ca. 2000 kr./måned ved støvsugning og

trappevask hver 14. dag. Vores aftale med Torbens Erhvervsservice inkluderer

samme service, dog én gang i kvartalet. Bestyrelsen valgte ikke at gå videre med

tilbuddet.

3 Nyt fra beboere
3A Solafskærmning på terrasserne
En beboer har bedt bestyrelsen vurdere brugen af lagner/store håndklæder, som

opsat solafskærmning på terrassen. I husordenen står: “Altaner/terrasser: Der må

ikke opsættes markiser, paraboler, lamper, terrassevarmere, bålfade eller tørresnore



på altaner og terrasser. Parasoller skal være ensfarvede i afdæmpede farver og

uden reklamer.” Bestyrelsen tolker ovenstående som evt. behov for solafskærmning

skal ske vha. parasoller i ensfarvede og afdæmpede farver og uden reklamer.

Brugen af lagner, ophængte håndklæder mv. er derfor ikke tilladt som

solafskærmning.

3B Aktivitetsudvalget
Der kommer snart en udmelding om nye aktiviteter og tiltag fra aktivitetsudvalget.

Disse vil kunne ses på www.promenadebyen-odense.dk og på vores Facebookside

“Sejlet, Promenadebyen”.

3C
Bestyrelsen har rettet henvendelse til udlejningsfirmaet af en lejlighed i Sejlet.

Henvendelsen drejer sig om flere brud på husordenen fra lejers side, herunder

ulovlig hensættelse af cykel på repos/fællesareal, tydelige mærker efter førnævnte

henstillen på vægge samt manglende rengøring af fællesarealerne.

Kommunikationen med beboer/lejer har været vanskelig, hvorfor sagen forfølges

gennem udlejningsfirmaet og ejeren af lejligheden.

4 Nyt fra E/F og Parkeringslauget
Intet nyt til dette punkt.

5 Eventuelt
- Kjeld vil undersøge, om det økonomisk kan svare sig, hvis foreningen

omlægger vores elaftale.

- Sune undersøger løbende udskiftning af lamper i trappeopgangen til LED

efter inspiration fra Stævnen.

- Kjeld vil undersøge vores bankforhold.

6 Mødekalender
Næste bestyrelsesmøde: Tirsdag d. 24. oktober kl. 19 ved Rasmus.

http://www.promenadebyen-odense.dk

